
Protokół z VII Posiedzenia Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna w Lublinie, 
które odbyło się 23.01.2023 r. w siedzibie 

Rady Dzielnicy Kalinowszczyzna przy ul. Kleeberga 12a 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Rady Dzielnicy Andrzej Zięba.
Porządek obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołów z V i VI posiedzenia Rady Dzielnicy.
4. Informacja Przewodniczącej Zarządu Dzielnicy.
5. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Rezerwy Celowej na 2024 rok.
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

1.  Prowadzący  posiedzenie  po  stwierdzeniu  jego  prawomocności  otworzył  posiedzenie 
o godz. 17.30. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczyło 17 
członków  Rady  Dzielnicy,  co  stanowi  wymagane  quorum.  Lista  obecności  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.

2. Przeprowadzono głosowanie w sprawie porządku posiedzenia: jednogłośnie (17 osób za)
    przyjęto porządek posiedzenia. 
3. Przeprowadzenie głosowania w sprawie zatwierdzenia protokołów z V i VI posiedzenia 

Rady Dzielnicy: jednogłośnie zatwierdzono protokoły (17 osób za).
4. Wizyta gości 2 przedstawicieli Rady Rodziców z Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 4 

w  sprawie  przedstawienia  pomysłu  zbudowania  małej  6  torowej  pływalni  na  terenach 
zielonych szkoły.
a. Przedstawienie sytuacji, potrzeby takich zmian.  Prośba o wsparcie kolejnych działań. 
Rada Dzielnicy przekazała  stanowisko,  że  popiera  działania  Rady Rodziców ZSO nr  4 
w sprawie budowy pływalni. 
b. Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie budowy basenu: 
jednogłośnie za było 17 osób, popierających budowę basenu. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącej Zarządu:
a)  pomysł  „Kajakiem  po  Bystrzycy”  -  po  przeprowadzeniu  rozeznania  pomysł 
nieaktualny.
b) odbył się  Konwent przewodniczących Rad i Zarządów dzielnic  -  wprowadzono od 
stycznia  2024  r.  nowy  sposób  naliczania   diet  dla  radnych  dzielnic  na  2024  r.  tj. 
procentowo od najniższego wynagrodzenia.
c)  pani z ul. Lwowskiej zgłosiła się z prośbą o  zrobienie parkingu, umieszczony został 
projekt w planie Rezerwy Celowej na rok 2024 (zaplanowano 4 miejsca parkingowe) 
d) 18 grudnia 2023 r. odbyła się komisja odbiorowa realizacji zadania z Rezerwy Celowej 
z 2023 r. remontu chodnika w wąwozie,
e) 29 grudnia 2023r. Rada otrzymała pismo od p. radnego S. Brzozowskiego dot. wsparcia 
prośby o likwidację 2 latarni, po zapoznaniu się z problemem Rada Dzielnicy nie poparła 
tego stanowiska, latarnie w tym miejscu są wręcz niezbędne.

    f) remont ul. Krzemienieckiej - plan z miasta 600 000 zł, ale jest propozycja Zarządu 
dokończenia ul. Krzemienieckiej z BO (odcinek prosty do ul. Okrzei 16). Do 6 marca jest 
czas na złożenie projektu do BO. 
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g)  przewodnicząca  ustaliła  w  sprawie  tablicy  pamiątkowej  cmentarza,  zostanie  ona 
ustawiona  w  pasie  drogowym,  koszt  w  granicach  10,000  zł  -  20,000  zł,  zadanie  dla 
Wydziału Dróg i Mostów.
h)  propozycja  remontu  figura  przy  kościele  św.  Agnieszki  przy  ul.  Kalinowszczyzna, 
znajduje się przy kościele ale nie na terenie parafii, 
i)   Przewodnicząca  B.  Harden  wraz  z  p.  J.  Terlecką  -  Bogusiewicz  uczestniczyły  12 
stycznia b.r. we wspólnym kolędowaniu z seniorami w DPS Kalina.
j) wpłynęła prośba od ZOW o dofinansowanie wycieczki dla 15 osób uczestników Klubu 
Seniora. Przeprowadzono głosowanie w tej sprawie: 15 osób było przeciw, 1 wstrzymała 
się od głosu.
k)  propozycja  Przewodniczącego  A.  Zięby  zainstalowania  w  naszej  dzielnicy  Tężni 
solankowej, dyskusja nad propozycją.  Pan A. Zięba zapytał, czy jest zgoda Rady, aby 
napisać  projekt  do  Budżetu  Obywatelskiego  na  tężnię  solankową  na  2024  rok,  jako 
jedyny,  który  będzie  firmowany  przez  Radę  Dzielnicy,  wtedy  będzie  szansa,  że  jako 
jedyny w dzielnicy zostanie  zrealizowany.  Pani  J.  Mulak odpowiedziała,  że  ona i  tak 
napisze  swój  projekt  do Budżetu  Obywatelskiego. Przeprowadzono głosowanie:  za  10 
osób, przeciw 2, wstrzymała się 1 osoba.

6.  Przeznaczenie środków z Rezerwy Celowej na 2024 rok w kwocie zwiększonej 300,000 zł
a.  dyskusja  nad  wypracowanymi  propozycjami  Zarządu  Dzielnicy  zał.  nr  3, 
wg propozycji:
Propozycja  nr   1   p.  J.  Mulak  zapytała  o  wyceny tych propozycji,  na  jakiej  podstawie 
określono wyceny? Uważa, że za mało zaplanowano pieniędzy na zad. 1, 2 i 4. np. na zad.  
1 powinno być zaplanowane 33,000 zł, akceptacja większości 
Propozycja nr   2   również p. K. Nosalewicz zarzuciła, że powinno być więcej zaplanowane 
pieniędzy, powinno być zaplanowane 10,000 zł, akceptacja większości,
Przewodnicząca  B.  Harden  poinformowała,  że  wyceny  dokonał  pracownik  Wydziału 
Inwestycji i Remontów;
Propozycja  nr  3  propozycja  zwiększenia  o  dodatkowe  5,000  zł,  ustalono  wartość  na 
30,000 zł,
Propozycja nr 4 akceptacja;
Propozycja nr   5   pojawiły się prośby, by zrealizować inwestycje trochę taniej, żeby mogło 
wystarczyć na zadania 1, 2 i 4, ustalono że przeznaczy się mniej czyli 40,000 zł;
Propozycja nr   6   p. J. Mulak zadała pytanie ile metrów chodnika w wąwozie zad. 6 jest do 
dokończenia? W odpowiedzi przewodniczący Rady p. A. Zięba poinformował, że projekt 
i  kosztorys  planowanych  oraz  poprzednio  zrealizowanych  prac  w  tym  wąwozie  jest 
w dyspozycji Urzędu Miasta tj. Wydziału realizującego remont, na wąwóz jest pozwolenie 
na budowę. Zdarte chodniki należy utylizować, grunt niekorzystny, musi być zrobiony 
ciąg pieszo - jezdny, wycena wydziału realizującego to 100,000 zł. P. J. Mulak nie zgadza 
się na taki zapis, powinien być ciąg p.-j. a nie chodnik, chce wiedzieć ceny, uważa że 
przedstawione propozycje są nieprzygotowane. Uwaga p. I. Malesy, że nie mamy na to 
wpływu jak zostanie zrobione, z jakich materiałów, 
Propozycja  nr    7   p.  J.  Mulak,  K.  Nosalewicz,  W.  Miazga  poinformowały,  że  one  są 
przeciwne  tym  inwestycjom,  jest  IPN  do  upamiętniania  tych  rzeczy,  należy  tam 
spróbować  zdobyć  pieniądze.  W  odpowiedzi  A.  Zięba  poinformował,  że  temat  był 
omawiany i głosowany w poprzednich kadencjach i należy go zrealizować. 
Propozycja  nr   8   p.  J.  Mulak  zapytała  o  zakres  planowanych  prac,  p.  B.  Harden 
odpowiedziała, że konserwator zabytków posiada wycenę, rada Dzielnicy przekaże 10,000 
zł na remont, jeżeli będzie taka potrzeba to dalsze pieniądze będzie musiało zainwestować 
miasto.
Propozycja nr 9 p. J. Mulak zapytała dlaczego festyn jest organizowany tylko w jednym 
miejscu.  W odpowiedzi  A.  Zięba poinformował,  że w tym roku organizatorem będzie 
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Klub  k1  i  to  on  zaproponował  miejsce  festynu.  B.  Harden  poinformowała,  że  po 
zakończeniu akcji Organizator przedstawia sprawozdanie z realizacji i potem otrzymuje 
refundację kosztów.
b. przeprowadzono głosowanie nad propozycjami do Rezerwy Celowej, padł wniosek o 
głosowanie oddzielne dla każdej  propozycji. Przeprowadzono głosowanie w tej sprawie: 
za takim głosowaniem było 9 osób, za głosowaniem całości było 7 osób. 
c. Przeprowadzono głosowanie za podjęciem Uchwały nr 20/VII/2024 w sprawie wyboru 
zadań do realizacji ze środków z Rezerwy Celowej na zadania zgłaszane przez jednostki 
pomocnicze w roku 2024 w poszczególnych propozycjach do realizacji:
Propozycja nr 1 - za było 16 osób (p. A. Skowronek musiał opuścić spotkanie, wyszedł 
przed głosowaniem)
Propozycja nr 2 za było 16 osób,
Propozycja nr 3 za było 16 osób,
Propozycja nr 4 za było 16 osób,
Propozycja nr 5 za było 16 osób,
Propozycja nr 6 za było 14 osób, przeciw 2 osoby,
Propozycja nr 7 za było 10 osób, przeciw 5 osób, wstrzymała się 1 osoba,
Propozycja nr 8 za było 9 osób, przeciw 6, wstrzymała się 1 osoba,
Propozycja nr 9 za było 16 osób. 

7. podziękowanie dla L. Biskupa za prowadzenie strony internetowej, dla A. Orłowskiej za 
protokoły, B. Harden za intensywne działania w sprawie dzielnicy,

8.  Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  zamknął  posiedzenie 
o godz. 20.20.

Załączniki:
1) Porządek obrad
2) Lista obecności
3) wykaz propozycji wykorzystania Rezerwy Celowej
4)  Uchwała  20/VII/2024 Rady  Dzielnicy  Kalinowszczyzna  w  sprawie  wyboru  zadań  do 
realizacji ze środków z Rezerwy Celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w 
roku 2024

Podpis Sekretarza

………………………………………..

Protokół zatwierdzony w dniu  ………………….…….

Podpis Przewodniczącego obrad ………………………

3


